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中国交建是世界500强企业，业务遍及世界150

个国家和地区。是最大的港口设计建设、公路

与桥梁设计建设、集装箱起重机制造、海上石

油钻井平台设计公司;也是中国最大的国际工

程承包公司、中国最大的高速公路投资商。

CROWNE PLAZA BARCELONA FIRA CENTER

China Communications Construction Company is a Fortune 500 company with 

operations in 150 countries and regions around the world. It is the largest port 

design and construction, highway and bridge design and construction, container 

crane manufacturing, and offshore oil drilling platform design company; It is also 

the largest international engineering contracting company in China and the largest 

highway investor in China.



CROWNE PLAZA EDINBURGH ROYAL TERRACE

©  2021 IHG All rights reserved.  Proprietary and confidential - Further reproduction or distribution is prohibited. CROWNE PLAZA HOTELS AND RESORTS | 4

中青旅(CYTS)是中国旅游行业改革开放的见

证者。1980年创立，2017年底，成为一家

拥有中央大型金融控股集团发展背景的旅

游类上市公司，公司实际控制人由共青团

中央变更为国务院。旗下拥有中青旅、乌

镇、古北水镇、遨游网等一系列知名企业

和业务品牌。

CYTS is a witness to the reform and opening up of China's tourism industry. Established 

in 1980 and by the end of 2017, it has become a tourism listed company with the 

development background of a large central finance holdings group. The actual controller 

of the company has been changed from the Central Committee of the Communist Youth 

League to the State Council.It has a series of well-known enterprises and business 

brands, including China Youth Travel Service, Wuzhen, Beijing Wtown and Aoyou.com.
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赣州市章贡区文化旅游发展集团有限公司

GANZHOU ZHANGGONG DISTRICT CULTURAL 

TOURISM DEVELOPMENT GROUP CO., LTD

CROWNE PLAZA BARCELONA FIRA CENTER

Ganzhou Zhanggong District Cultural Tourism Development Group Co., Ltd. was 

established on July 9, 2013. It has wholly-owned subsidiaries including Ganzhou

Tianda Asset Management Co., Ltd., Ganzhou Art Theater Performance Co., Ltd., 

and Ganzhou Zhanggong District Film Distribution and Projection Co., Ltd.

赣州市章贡区文化旅游发展集团有限公司，成立于2013年7月9日，旗下有赣州天达

资产管理有限公司、赣州艺术剧院演艺有限责任公司、赣州市章贡区电影发行放映

有限公司为全资子公司。
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七鲤古镇度假区

QILI ANCIENT TOWN RESORT

度假区坐落于赣州市章贡区，项目总体规划1,572亩。由古镇景区、国际联号酒店及会

展区、休闲商业区和七鲤古窑遗址公园四个核心板块组成。景区内拥有十六座千年古

窑、十五组客家古建、五十四株滨江古榕树。七鲤历时千年的磨砺，真正呈现了中国

江南宋城古镇的风貌。七鲤古镇是一个远离都市喧嚣的安谧绿洲，是一个完美融合了

观光与度假功能的旅游目的地。

The resort is located in Zhanggong District, Ganzhou City, with a total area of 1,572 mu. It is 

composed of four core areas: Ancient town scenic area. International brand hotel and 

exhibition area, leisure and commercial area and the Qili Ancient Kiln Heritage Park. There 

are 16 thousand years old ancient kilns, 15 groups of Hakka ancient buildings, 54 ancient 

banyan trees along the river. Renovated for thousand years and represent original Chinese 

ancient town. Qili Ancient Town is an oasis away from the hustle and bustle of the city, 

offering you a perfect vacation resort.
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酒店概况

HOTEL OVERVIEW

酒店拥有273间独具特色的豪华客房和套房，临贡江而建，坐拥旖旎江景，四周绿树环

绕，郁郁葱葱，闹中取静，园内拥有54棵古榕树。同时，配备完善设施的现代化会议

中心，一系列风格各异的餐厅及酒廊。传统的江南宋城风格设计与中国的待客之道珠

联璧合，使赣州皇冠假日酒店成为“江南宋城”又一璀璨亮点。

The hotel has 273 luxury rooms and suites, a modern conference center with comprehensive 

facilities, and a series of restaurants and lounges with different styles. The traditional 

Songcheng style design and Chinese hospitality are combined to make Crowne Plaza Ganzhou

another bright spot in the “Songcheng in Jiangnan”.
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地理位置

LOCATION

CROWNE PLAZA BARCELONA FIRA CENTER

出发地LOCATION 距离KM 时间 TIME

赣州黄金机场
Ganzhou Golden Airport

25 30

赣州西站
 Ganzhou West Station

23 26

市中心
City Center

10 14

赣州站
Ganzhou Station

8.6 18



CROWNE PLAZA COOGEE BEACH SYDNEY
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雅适居所 ROOMS & SUITES
◆超大观景阳台 Extra Large Balcony

◆高速无限网络 High Speed Unlimited Internet

◆ AI智能音响 Al Intelligent Audio

◆中央空调 Central Air-Conditioning

◆独立浴缸 Separate Bathtubs

◆液晶电视卫星频道 LCD TV SET with Satellite Channels

◆保险箱 Safety Box

◆胶囊咖啡机及迷你吧 Capsule Coffee Machine & Mini Bar

◆无烟楼层 Non-Smoking Floor
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珍馐美馔

CUISINE

七醴 

CHILLI & WINE

自助早餐/晚餐

Buffet Breakfast/Dinner

特调鸡尾酒 

Cocktail

烘培坊

ROCKY’S BAKERY

精选面包Selected Bread

特色甜品Special Dessert

手工巧克力Handmade Chocolate

行政酒廊

CLUB LOUNGE

特色软饮Soft Drink

坚果|甜品 Nut | Dessert

珏宴

JADE CHINESE RESTAURANT 

客家菜系

 Hakka Cuisine

广东粤菜

Cantonese Cuisine
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珏宴中餐厅

JADE Chinese restaurant 

客家菜|粤菜

Hakka Cuisine | Cantonese Cuisine

餐厅演绎客家贵族的官爵文化，让每一道菜都成为谱写客家故事的音符，

塑造东南亚客家美馔的豪飨体验。为您呈现各式美食佳肴，定会令您流

连忘返。

The JADE offers lunch and dinner menu features authentically crafted dishes 

from Hakka and Cantonese cuisine which will bring you an extraordinary 

dining experience.

位置 Location:酒店1楼西侧 1F (West)

营业时间 Service Hours:

午餐Lunch:11:00-14:30

晚餐Dinner:17:30-22:00
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七醴全日制餐厅精致丰富的早餐为您开启一天的美味之旅，早餐包含各式本地风味、

寰宇美食、欧陆式面包、咖啡及更多美味。周末提供丰富的自助早午餐。更有精心准

备的饕餮自助晚餐，精选各类生猛海鲜、世界美食及诱人甜点等。同时，餐厅零点菜

单提供备受欢迎的特色寰宇美食，为宾客提供美妙非凡的味蕾体验。随着夜慕降临，

气氛开始变得活跃，七鲤将成为酒吧，供应多款特色鸡尾酒、葡萄酒等美酒佳肴。

Start your day with an exquisite breakfast buffet featuring authentic local and international 

breakfast favorites, continental bakery, barista style coffee and much more. Our weekend 

brunch buffet will delight you with a choice of casual menu. The real highlight is Kitchen 

Craft's superb dinner buffet with it's tantalizing selection of fresh seafood and specialty 

dishes from around the world, including irresistible desserts. Our a la carte menu will 

delight you with a choice of popular world cuisine specialties. As night falls and the CHILLI 

& Wine comes alive, serving variety of specialty cocktails, wines and fine wine by the glass.

位置 Location:酒店1楼东侧  1F (East)

营业时间 Service Hours:

早餐Breakfast: 06:30-10:30 午餐Lunch: 11:30-14:30

晚餐Dinner: 17:30-21:30    零点Ala-Carte: 24小时/h
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烘培坊
Rocky's Bakery

在设计优雅的Rocky's Bakery,您可享用由师从法国甜品

大师的饼房厨师长为您甄选的精美私房手工甜品及精

选咖啡。伴随精致点心带来的丝丝甜蜜，开启奢享惬

意时光。

At the elegantly designed Rocky's Bakery, you can enjoy 

the exquisite handmade desserts and featuring coffee 

selected by the executive pastry chef. We luxuriate every 

sense at every moment.

位置 Location:酒店大堂 Hotel Lobby

大堂吧营业时间

Lobby Lounge Service Hours:09:00-23:00

烘焙坊营业时间 

Rocky's Bakery Service Hours:08:00-20:00
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⚫ 行政酒廊客人专享的入住登记及退房服务

Exclusive check-in and check-out service

⚫ 入住时的迎宾礼遇

Welcome Amenity at check-In

⚫ 每日早上06:30至10:30提供免费自助早餐

Complimentary buffet breakfast served daily 06:30 to 10:30

⚫ 每日下午14:30至17:00提供下午茶点

Afternoon tea daily from 14:30-17:00

⚫ 每日下午17:30至19:30提供欢乐时光

Happy hour cocktails and canapes daily from 17:30 to 19:30

⚫ 全天提供自助咖啡、茶、软饮

All day self-service coffee, tea and soft drinks

⚫ 每天可免费使用1小时的行政酒廊会议室（视预订情况而定）

Complimentary use of the Club Lounge meeting room for 1 hour per 

day (subject to availability) 

⚫ 延迟退房至16:00 (视酒店入住率而定）

Late check-out until 16:00 (subject to availability)

营业时间Service Time：06:30 - 22:00

位置Location：酒店一层 1F

行政酒廊礼遇 CLUB LOUNGE BENEFITS:



CROWNE PLAZA EDINBURGH ROYAL TERRACE
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成功会议

MEETING AND EVENTS

酒店拥有总面积2,593平方米无柱式宴会厅及五间多功能厅，超3,000平方米户外滨江草坪亦是

您举办精彩会务的不二之选。无论是公司年会亦或是浪漫婚礼，我们的皇冠会务总监都能为

您度身定制完善细致的会议方案来满足您的需求，助力您的会议活动尽善尽美。

The hotel offers excellent Meeting & Event facilities, ranging from a 2,593sqm Ballroom and 5 multi-

function rooms, and over 3,000㎡ outside lawn, ideal for large convention and special events.

星级主厨|优质服务|豪飨菜单

Master Chef Quality Servies Collection Menu

位置 Location:酒店1楼西侧 1F (West)
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娱乐设施

RECREATION FACILITIES

酒店健身房24小时开放，配备先进完善的健身设备及瑜伽房等，为

宾客提供酣畅淋漓的运动时光。室内恒温泳池、桑拿房、瑜伽室是

休闲放松首选，让宾客尽情舒展身心。

Accessible 24 hours a day, the Fitness Center is equipped with the high-

end gym equipment as well as a yoga room, that makes exercising fun.   

服务时间 Service Time:

健身房 Gym: 24小时/h (21:00-09:00自助使用Self-service)

泳池 Swimming Pool:09:00 - 21:00

位置 Location: 酒店B1层 
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真正的待客之道

TRUE HOSPITALITY FOR EVERYONE


